



# Fashion & Accessories Design

## 服飾設計系

2017 德國紅點設計獎  
Reddot Design Award Design Concept  
Designer | 賴紹隆

## 具執行實踐能力的專業人才。



Designer | 陳金程 謝靜瑋 王巧宜

服飾設計系於民國一百零五年成立，是全國技職院校首創以服飾設計開發作為培訓目標的科系。致力於培養對國際流行文化之觀察與審美能力，更具備執行與實踐能力的專業人才。

- ◆ 專業師資團隊師承美、英、日與台灣等多國知名學府，並具備國內外多年豐富實務經驗。同時邀請美、英、日、法、義等國際知名品牌與台灣知名企業專家協同教學。
- ◆ 本系課程規劃以「功能性服裝創意設計」與「配包飾品創意設計」為兩大專業教學主軸。課程翻轉為主題性課題與情境式教學，培育具美感與人文特質之人才。
- ◆ 設有版型設計與服裝製作之專業技能輔導機制，由國際技能競賽女裝金牌獎教師專責輔導取得高階服裝類甲、乙級技術士資格證照與參加國內國際之技能競賽。
- ◆ 為因應時尚服飾產業人才之需求，強化學生之國際視野與專業技能，跨歐、美、日、韓、紐、澳國際姊妹校進修實習，培育服飾設計國際化專業人才。
- ◆ 實施「時尚產業認養」機制，媒合產、官、學、研之國內、外產業實習機會。學生三年半修完所有課程，並於四年級下學期至業界全時段實習，以達畢業即就業之目標。

Established in 2016, the Fashion and Accessories Design Department is the first department under technical and vocational education level that targets on this area in Taiwan. It is devoted to cultivate professionals with observation and esthetics viewpoint towards international fashion culture, and the abilities of executing and performing.

- ◆ Our faculty earned their degrees from renowned schools around the world, and has long term practical experience with the industry. We also invite Taiwanese entrepreneurs and professionals from international fashion brands as our guest faculty.
- ◆ Our courses are centered on "functional clothes and accessories design" and "bag design". With topic oriented and situated teaching, we aim to cultivate aesthetics and humanism qualities.
- ◆ Students will be tutored with pattern making and clothes construction techniques by champion in women's wear category of The World Skills Competition. Also, they will be mentored for national license examination and international competitions.
- ◆ Students are encouraged for advanced studies abroad at our sister schools in Europe, America, Japan, Korea, New Zealand, and Australia for international perspectives.
- ◆ We have collaborate projects among the fashion industry elites, related government bodies, and researchers to create both domestic and international internship opportunities. Students will finish their courses within 3 and a half year, and intern full time during the second semester of their senior year in order to prepare for their career path right upon graduate.



40852 台中市南屯區福樂路一段  
Tel. 04-23892088 轉 3912  
www.ltu.edu.tw/bin/home.php